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Onderwerp:duurzaamheidscentrum in de Dobbewijk 
 
 

De raad van de gemeente Voorschoten in vergadering bijeen dd. 2 februari 2017, 
 
Gezien de diverse nieuwsbrieven van het college omtrent de mogelijke vestiging van een 
‘duurzaamheidscentrum’ in de Dobbewijk en gegeven diverse publicaties van onder meer de 
bewoners van de Dobbewijk onder andere in de lokale media; 
 

A. Overwegende dat:  
 
** Gemeenten, waaronder Voorschoten,Wassenaar,Leidschendam-Voorburg  een wettelijk 
plicht hebben te –kunnen- beschikken over een duurzaamheidscentrum dan wel een 
afvalhaal- en brengstation; 
 
** Avalex een optie heeft genomen op een lokatie in de Dobbewijk om daar binnenkort een 
duurzaamheidscentrum te vestigen 
 
** Deze lokatie direct grenst aan particuliere tuinen en huizen 
 
 ** Omwonenden zich ernstig verzetten tegen de komst van een duurzaamheidscentrum op 
de huidige geplande lokatie 
 
** Ook de ondernemers van het industrieterrein Dobbewijk zich tegen de komst van het 
duurzaamheidscentrum hebben uitgesproken 
 
** De Dobbewijk een dubbelfunctie heeft waarbij het evenwicht tussen wonen en werk steeds 
kwetsbaar is; 
 
**De mogelijke vestiging van een duurzaamheidscentrum in de Dobbewijk de precaire balans 
tussen wonen en werken kan verstoren, onder meer terzake milieu-aspecten als  (fijn)stof, 
geur c.q. stank, geluid maar  zeker ook verkeersintensiteit en de wijkontsluiting; 
 

B. Voorts overwegende dat; 
 
**Er thans om meerdere redenen geen draagvlak lijkt bij zowel bewoners als ondernemers in 
de Dobbewijk voor de vestiging van een duurzaamheidscentrum 
 
** Het niet in het belang kan zijn van Avalex om dit alles naast zich neer te leggen 
  
**Alle fracties zich in de commissie WRG van 12 januari 2017 tegen de komst van het 
duurzaamheidscentrum op de huidige geplande lokatie hebben uitgesproken 
 
 

 



    
Motie 100547 

 

 

 

 

 
 

C. Verzoekt het college om: 
 
 
++ Met Avalex in gesprek te gaan ten einde Avalex te doordringen van het feit dat het niet in 
het belang van Avalex kan zijn om de  manifeste weerstand te negeren voor de  geplande, 
huidige locatie. 
 
++ Voor het geval Avalex vast houdt aan de thans geplande locatie, de Raad  deelgenoot 
 te maken van alle afwegingen die al dan niet  kunnen leiden tot een vergunningverlening; 
voorts die met de raad actief te delen voordat het College  terzake tot besluitvorming komt 
 
++ Op  zeer korte termijn en op grondige wijze met Wassenaar, Leidschendam-Voorburg en 
Avalex  te onderzoeken of de vestiging van  een duurzaamheidscentrum op een andere 
locatie die niet direct naast woningen gelegen is, mogelijk is.  
 
 

Ondertekening en naam: 
Cees Bremmer, CDA-fractie Voorschoten 
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